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Dato: 04.10.23  
Referent: Guro Oudenstad Strætkvern 

Arkivreferanse:   

Møtereferat 
 
Til: Møtedeltakere 
 
 

 
 

Referat planforum  

Tema:  
 
Møtet ble avholdt på teams.  
Møteleder Kristin Ryen Reithaug  kristin.ryen.reithaug@innlandetfylke.no   

planforum@innlandetfylke.no  

 

Deltakere: (Liste med deltakere fra teams) 

Guro O. Strætkvern gurstr@innlandetfylke.no 

Torfinn Smines torfinn.smines@eidskog.kommune.no 
Mathea Nybakke mathea.nybakke@banenor.no 

Astrid Kristiansen astrid.kristiansen@vegvesen.no 

Marte Hveem Igeltjørn marige@innlandetfylke.no 

Gunhild Haugum gunhild.haugum@statsforvalteren.no 

Tuva Eiklid tuveik@innlandetfylke.no 

Solveig Rindhølen solveig.rindholen@statsforvalteren.no 

Jørn Karlsen jorn.karlsen@statsforvalteren.no 

Helge Heimstad helge.heimstad@mattilsynet.no 

Hanne Kjøsnes hanne.kjosnes@statsforvalteren.no 

Kjell Erik Kristiansen kjell.erik.kristiansen@statsforvalteren.no 

Søren Elkjær Kristensen sek@nve.no 

Åsa Holsen Fosmark aasa.holsen.fosmark@statsbygg.no 

 
 
 
 
Tema  Merknader/oppfølging 
1. Kommunen orienterer om 
planen 

Kommunen orienterer om dagens planstatus og 
planprosessen hittil, samt forslag til videre fremdriftsplan. 
Ønskelig med vedtak ila 2023. Viser til presentasjon for 
gjennomgang av innkomne merknader og forslag til 
oppfølging.  
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2.  Det er behov for noe mer dialog knyttet til enkelte av 
merknadene med enkelte av de regionale/statlige 
myndighetene. Kommunen kommer tilbake til dette til aktuelle 
parter utover høsten 

3.  Kommunen poengterte også en del utfordringer; 
- Stadig flere krav til detaljeringsnivå / innhold og nye 

overordna føringer underveis i prosessen. Dette er 
utfordrende i små kommuner med begrensede 
planressurser, og virker inn på planprosessens 
fremdrift. 

- Omfang av bestemmelser. En del forhold håndteres 
gjennom eget lovverk, og stiller spørsmålstegn ved om 
det er nødvendig å da i tillegg ha planbestemmelser 
knyttet til disse forholdene (eks. Veglov / 
kulturminnelov)   

- Hensyn til tematiske planer / kommunedelplaner og 
kommuneplanens arealdel. Av og til er det mer 
hensiktsmessig at forhold håndteres gjennom 
tematiske planer / kommunedelplaner, blant annet for 
å slippe revisjon av kommuneplanens arealdel ved 
begrensede tematiske endringer.  
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